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Veïnes i veïns del barri del barri de les Quintanes

Persona tècnica

Kevin Bernal. Tècnic de Participació Ciutadana. 



Adam comença fent  una  introducció  sobre com funcionen les  assembles  de  barri.  Dona les

gràcies a tothom per participar i comença la ronda de preguntes.

-Un veí que viu al C/Aparici Guijarro diu que hi ha clots mal tapats. Afirma que tot el barri està

molt malament per a les persones que van amb cadira de rodes. Es queixa també del nombre

d’herbes descuidades que hi ha als carrers. Adam explica que és cert, que la forma de treballar de

l’Ajuntament els fa anar més lents, però que s’arreglen els carrers de forma defnitiia.  Diu que el carrer

Aparici Guijarro es repararà perquè hi ha aquest compromís. Més endaiant, Adam comenta la neteja i

les herbes del barri. Amb les herbes hi ha hagut un canii de mentalitat, de deixar-les fer mentre no

suposin un problema per a la mobilitat. I pel que fa a la neteja explica que es fa amb un criteri d’ús de

la iia pública. 

-Un  veí  parla  sobre  el  rec,  afirma que  es  malgasta  molta  aigua  cada  cop que es  rega  i  els

parterres queden secs. També demana saber on limita el barri de les Quintanes. La regidora de

zones ierdes diu que estudiarà el tema del rec, que no sabia que fos tant greu. També diu que s’ha de

substituir la terra per terra més bona i caniiar algunes plantes. Adam explica que hi ha un mapa dels

barris d’Amposta on surt. 

-Una veïna demana un altre tipus de plantes als parterres, ja que molesten al caminar per la

vorera i al sortir dels cotxes quan aparques. Demana un altre tipus d’arbre també. La regidora de

zones  ierdes  demana  fer  una  refexii  també  sobre  quines  coses  positiies  genera  la  iegetacii;

cobertura, ombra, espècies diierses etc. Explica que si que és cert que tots els arbusts generen un

impacte  a la  iorera,  però és  necessari  per  fer  una ciutat  més  ierda.  Tot  i  així  creo que s’ha de

replantejar el tema dels parterres, perquè potser no sin les millors espècies. La mateixa veïna explica

un problema amb l’enllumenat del carrer Verge del Pilar. Hi ha molts fanals que no funcionen, hi

ha una banda del carrer molt  il·luminada però una altra que no.  Adam explica que els  fanals

encara no s’han caniiat, que es caniien en breus. 

-Una veïna que viu al C/ Agustina d’Aragó es queixa del soroll que provoquen els establiments

d’oci  nocturn,  també de les baralles,  els confictes i  l’incivisme. No poden dormir i  no es pot

aguantar. Explica també que ha posat moltes queixes i  no serveix de res.  El regidor de festes

explica que és molt difícil la coniiiència entre l’oci nocturn i el ieïnat. Explica que des de policia local

es fa tot allò que es pot, però diu que és molt complex el control. S’explica que hi ha pressii policial i

que s’està intentant desplaçar l’oci nocturn de nou al Polígon de Tosses. 

-Una veïna de l’Avinguda Aragonesa explica que tenen problemes amb els arbres, que embossen

les clavegueres i  els desaigües amb les fulles. També creu que són molt grans i  que faciliten



l’accés a les cases si algú volgués entrar. Es queixa també de que les persones deixen la brossa

fora dels contenidors i, quan fa vent, les bosses es trenquen i escampen la brossa. Explica que va

tenir un conficte amb uns nens que llençaven la brossa i que, en trucar a la policia, ningú va

acudir.  Finalment  es  queixa  de  l’incivisme  de  les  persones  amb  gossos,  que  deixen  els

excrements al terra i fan malbé els bancs. Es generen nius de puces. Adam explica que els arbres

de l’Aiinguda Aragonesa s’han de caniiar  i  estan fent-ho.  Del  tema dels  gossos creu que al  fnal

s’haurà d’acabar fent un cens de tots els animals i multar als infractors . Carla explica que s’està fent

un pla de substitucii dels arbres, ja que molts també estan afectats per un fong i hi ha risc de caiguda.

-Una veïna del C/Isabel la Catòlica diu que és el carrer més confictiu del barri de les Quintanes.

Diu que hi ha problemes amb uns veïns que són molt confictius, explica que son incívics amb els

gossos i que l’altre dia li van fer malbé el cotxe. També explica que hi ha uns cables que pengen i

que suposen un perill.  Es queixa també de la freqüència de la neteja i  de la intensitat de les

persones que netegen. Adam diu que reforçaran la neteja dels carrers amb l’empresa de neteja, es

iol internalitzar el seriei de neteja de carrers. El tema dels cables Adam creu que és millor fer-ho a

traiés de la Defensora del Ciutadà, Adam ho comentarà i sini anirà la brigada a penjar-ho. Explica

que si que s’estan fent moltes coses, amb més de 50 detencions només al barri de les Quintanes. 

-Un veí explica que a la illa de brossa de davant de la plaça Mestre Arasa ve gent d’altres zones a

llençar deixalles. Molta gent porta bosses industrials que no caben als contenidors i per tant les

deixen fora. La policia local sap qui son i saben on viuen. Demana un altre punt de recollida de

brossa que es  pugui  aparcar  bé per  la  zona del  C/Cervantes.  També explica  que molts  dels

arbusts que es parlaven abans no s’han mort, sinó que alguns veïns els han arrancat perquè els

molestaven davant de casa. Núria Marco explica que és cert, la gent que iiu fora normalment porta

bosses de residus molt més grans. Demanarà anàlisi de capacitat dels contenidors, per ieure si és un

problema de capacitat o caldrà una altra illa. Es reiisarà les freqüències de recollida de brossa. Fa

una crida per demanar que la gent faci seriir bosses més petites. El veí afegeix que el contenidor del

vidre fa molt soroll quan algú tira el reciclatge del vidre per la nit.

-Una veïna del C/Pontevedra demana millores necessàries en l’asfalt del carrer, també millores

en les voreres per les persones en mobilitat reduïda. Creu que s’ha de revisar les direccions dels

carrers. Demana també explicacions sobre un terreny que hi ha anant cap al cementiri, on hi ha

molts forats i s’hauria d’asfaltar, vol saber si és privat o de propietat municipal. Explica que a

l’Avinguda  Aragonesa  no  hi  ha  papereres,  pot  generar  conficte.  Adam explica  que  si  no  s’ha

urbanitzat aquella zona segurament s’haurà de fer en contribucions especials per part del ieïnat. Pel

que fa a les papereres explica que ho mirarà. Li demana a la ieïna de parlar en Ramon pel tema de

les direccions. 



-Un veí diu que els carrers de la banda oposada a la Plaça Mestre Arasa del C/Verge del Pilar són

un desastre i que té moltes dificultats per anar amb la cadira. Adam pren nota i diu que s’ha de

millorar el tema de l’accessibilitat. 

-Una veïna del C/ Santa Teresa es queixa de que el seu carrer està molt malament. Hi ha un clot

molt gros i perillós,  fa més de quatre anys que ho demanen. Hi ha moltes dificultats per una

persona que va en cadira de rodes. Explica també que al C/Cànoves hi ha molts de problemes de

drogues i conficte.  Adam diu que el clot es repararà, que ja tenen l’aiís. Es farà un esforç per fer

circuits per a persones en mobilitats reduïdes, que ho fan poc a poc, però que s’està fent. Pel que fa als

problemes i confictes amb les persones que consumeixen drogues diu que s’està actuant. 

Finalment Adam tanca l’assemblea agraint la participació de tothom i Carla tanca la sessió parlant

sobre els pressupostos participatius. 
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